
INNKALLING TIL FAU MØTE.  
 
Eg kaller med dette inn til neste FAU møte. Rektor og 
klassekontakter vert kalla inn. Vara kan stille om dei ønsker og 
må stille dersom ikkje klassekontakter kan stille. 
 
TID: Tirsdag 17.11.20 kl 18.00 
STAD: Spildepollen skule 
 
Desse er kalla inn: 
 
   Rektor Linda Selheim 

1. Kestutis Krasaukas 
2. Cathrine Midttveit 
3. Lillian Kausland og Charlotte Olsen 
4. Birgitte Kallestad og Kim Dale Eide 
5. Fredrik Mortensen og Charlotte Hjørnevik 
6. Inger Marie Abedissen 
7. Veronika Johnsen og Bente Hus Bjorøy 
SFO: Kari Hummelsund Kallestad 
 

SAKSLISTE: 
 
Godkjenning av innkalling 
 
Juleavslutning 2020.  
Er den heilt avlyst? Eller skal den gjennomføres på alternativ 
måte? Kva er i så fall FAU sine oppgaver? Skal det kjøpes inn 
kurv med snacks til lærerværelse som i fjor? 
 
Valg av klassekontakter i framtida. 
Bør klassekontakter bli valgt for alle år i 1.klasse? Sånn att det 
ikkje berre er dei som stiller på foreldremøter som kan bli valgt? 
Att det blir likt for alle. 
 
 
 



Klassemiljø 
Korleis kan foreldre og klassekontakter bidra til ett bedre 
klassemiljø? Kan FAU lage ein anbefaling/råd om kva som er 
lurt i forhold til bursdagsfeiringer. Slik att det blir noenlunde likt 
for alle. 
Korleis er klassemiljøet i desse Corona tider? Er det noe 
klassekontakter kan bidra med sjølv om vi ikkje kan samlast 
fysisk? Er det noe vi bør være oppmerksom på, adferd og press 
som elevene føler på? 
 
Temaforeldremøte 
Bør man sjå framover og planlegge eit foreldremøte til våren 
med ein ekstern foredragsholder som tar opp viktige tema som 
angår barna våre. 
 
Mobilbruk og apper.  
Kan skulen være tydligare i forhold til råd og anbefalinger når 
det gjeld aldersgrenser og bruk av apper på mobil?  

 
Trafikk 
Gangfelt Kausland-Glesnes-Sende brev til kommunen for å be 
om prioritering for prosjektet. 
Trafikksikringstiltak langs fylkesveg-sende brev til kommunen å 
be om status i saken. (Spesielt kva som er gjort ved Noten) 
Bygging av ny barnehage- Kan rektor svare på korleis 
framdrifta går og om det er utfordringer mellom anleggsarbeid 
og skule. Korleis er trafikkmønsteret/trafikksikringstiltaka tenkt 
når barnehagen åpner? Kan det nokon gong åpnast opp for att 
foreldre kan sleppe av elever i rundkjøringa? 
 
17.mai 2021. 
Skal det sendast ut påminning til dei klassane som skal stå for 
arrangementet? Skal dei ta utgangspunkt i dei betraktninger for 
gjennomføring som blei gjort i 2020 eller skal dei tenkja heilt 
uavhengig? 
 
Gjennomgang av regnskap for FAU 19/20 
 



Vedtak på at ein sende inn vedtektene for Spildepollen FAU til 
Brønnøysund registrene. 
 

 
Eventuelt 
 
Vel møtt 
Mvh Cathrine Midttveit 


